

To use your card, simply go to Nobu at Atlantis The Palm, Dubai within UAE and bring along a printed copy or show this email on your screen to the cashier. 1. Only redeemable at Nobu at Atlantis The Palm, Dubai in UAE 2. Valid for 12 months from date of issuance 3. This gift card is non-refundable and cannot be redeemed for cash in part or whole 4. 48 hours advance booking is required. For booking, please contact Reservations at +971 4 426 2626 or email at restaurantreservations@atlantisthepalm.com 5. Tables/seats at the restaurant are subject to availability 6. Valid in Food and Beverage outlets, restrictions apply on special dates including EID, Iftar, Suhour, Festive occasions, New Year's Eve or any other promotions and events 7. Additional costs incurred in excess of the Gift card value must be settled prior to departure from Atlantis The Palm, Dubai 8. Management reserve its final right on the interpretation of this gift card 9. Photocopied gift cards are considered null and void 10. Unutilised amounts will not be refunded in cash, cannot be used on a subsequent visit or replaced 11. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, stolen or damaged 12. If misplaced Nobu Atlantis, The Palm and MYLIST cannot block/cancel the card, and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card 13. MYLIST reserves the right to cancel if we deem such action necessary. If so, we may either provide a replacement gift card of equivalent value unless we suspect fraud in relation to a gift card. The gift card remains MYLIST property 14. Should the brand or retailer mentioned on the gift card is not operating any more for any reason or is not in partnership with MYLIST or any company affiliated with MYLIST, MYLIST reserves the right to exchange the card against a MYLIST gift card or any other gift card for an equivalent value. No cash or points refund is allowed 15. MYLIST reserves the right to update and change the terms and conditions of the MYLIST gift cards at any time, This does not affect your legal rights 16. Receipt and use of this gift card constitute acceptance of our Terms and Conditions and we therefore recommend you read them carefully

ام كـتق اطب م ادخ تسال
ة خ س ن راض ح او دح تمل ا ةي برعل ا تارام ال - ي بد ،ةل خنل استنال تا يف وبون ةراي زي وس كي ل ع
يف وبون يف طقف اهل ادبتسا نكمي 1. بساح مل لين ورتكل ال ا دي ربل ا اذه راهظا و ا ةعوبطم
3. رادص ال اخيرات نم ارهش 12 ةدمل ةحل اص 2. ةدحتمل ا ةي برعل ا تارام ال - ي بد ،ةل خنل استنال تا
بل طتي 4. اي لك و اي زج اذن اهدارتسا نكمي ال و ادارتسال قل باق ريغ هذو اي ادهل ا ةق اطب
دي رب ل اسر ا و 971 4426 2626 يل ع تازوج حل اب ل اصل ال ا جري ،زج حلل .ةعاس 48 ل بق زج حل ا
بسح معظم ال ا يف دعاقم ل / تال واطل 5. restaurantreservations@atlantisthepalm.com يل ع لين ورتكل ا
ة صاخ ل اخيرا وتل ال يل ع دويق قي بطت متيو ،تاب ورشم او ةمعطل ا ذفانم يف حل اص 6. رفاو تل اب
ضورع ي ا و ا ةنس ل اسأر ةل يل ،ةيل افتحال ا تابسانم ل ،روح سل ا ،راطف ال ا ،دي عل ا كل ذي ف ام ب
زواج تت يتل ا ةدبكتمل ا ةي فاض ال ا فيل كتل ا ةي وست بجي 7. يرخ ا تايل اعفو ةيج يورت
يئاهنل ا اهق حب ةرادل ا ظفتحت 8. ي بد ،ةل خنل استنال تا نم ةرداغمل ل بق اي ادهل ا ةق اطب ةمي ق
درمتي نل 10. ةلطبو ةيغال ةروصل ام اي ادهل ا تا ق اطب ربتعت 9. هذو اي ادهل ا ةق اطب ريسفت يف
نكمي ال 11. اهل ادبتسا و ا ةق حال ةراي زي ف اهم ادختسا نكمي ال و ،اذقن ةمدختسم ل ا ري غ غل ابم ل ا
و نادقف ل اح يف 12. فل تل ا و ا ةقرسل ا و ا عايضل ا قل اح يف اهل ادبتسا نكمي ال و اهر و ا اهتدا ع ا
ةيل ووئسل ا ءالخ عم ،اهئ اغل ا /اهرظح تسيل ايمو ةل خنل استنال تا ل نكمي ال ،وبون ةق اطب ةقرس
يف قحل اب تسيل ايم ظفتحت 13. ةقورسل ا /ةدوقفل ا ةق اطبل ا يل ع متت ةلماعم ي ا نع
ةل دب اي اده ةق اطب مي دقت انل زوج يف كل نك رم ال انك اذا .يرورض ارج ال اذه نا ني ار اذا ءاغل ال ا
اي ادهل ا ةق اطب ل ظلت .اي ادهل ا ةق اطب قل عتي امي ف ل اي تح ا شودح يف كشن مل ام ةلداعم ةمي قب
يف روكدمل ا ةئزجتل ا عئاب و ا ةي راجتل ا ةمال عل ال لي غشت مدع ةل اح يف 14. تسيل ايم ةيكل م
ل ةعبات فكرش ي ا و اتسيل ايم عم فكارش يف نكي مل و ابابسل انم ببس ي ال اي ادهل ا ةق اطب
تسيل ايم اي اده ةق اطب ل باقم ةق اطبل ال ادبتسا يف قحل اب تسيل ايم ظفتحت ،تسيل ايم
15. طاقنل ا و ا دوقنل ا ادارتساب حمسي ال .ةلداعم ةمي قب اي اده ةق اطب .يرخ ا اي اده ةق اطب ي ا و
ي ا يف تسيل ايم اي اده تا ق اطب م لكح او طورش ري يغتو شي دحت يف قحل اب تسيل ايم ظفتحت
ال وبق هذو اي ادهل ا ةق اطب م ادختسا و مال تسا دع ي 16. ةينون اقل اكقوقح يل ع رثوي ال اذهو ،تقو
ةي ان عب اهتءارق ب كي صون يل اتل ابو ،انب ةصاخل ام لكح ال او طورشل ل